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Goedkeuring verslag oktober 

Geen opmerkingen 

Actie verfraaiing school 

De kinderen hebben een brief mee naar huis gekregen waarmee een webshop kan geopend 

worden per kind. In die webshop zijn een aantal artikelen te kopen (drinkbus, brooddoos, 

muismat, …) waarin de tekening van het kind is verwerkt. Dit loopt via Tekenfund. 

Sommigen vonden die webshop nogal vervelend of moeilijk. Je moest verplicht 3 

emailadressen opgeven om de shop te kunnen openen en de vormgeving was niet ideaal. 

Er waren er anderen die het wel leuk vonden. Het beperkt ook de extra druk op de 

leerkrachten. 

Sint 

(Lies en Karen) 

De voorbereidingen zijn ver gevorderd. Het zal dit jaar wat meer kosten als vorig jaar. 

Italiaans restaurant 

Alles loopt goed. De prijzen moeten herbekeken worden want de prijzen van aankopen zijn 

met 15 à 20% gestegen. 

We gaan uit van een live editie. Indien dat niet kan door Corona moeten we een cateraar 

zoeken. 

De sponsoring is goed binnengekomen. Met de Orient hebben we ook een nieuwe sponsor. 

We laten ons adviseren door Dimitri voor de hoeveelheden vaten en flessen Adept. 

De leerkrachten zullen nog gevraagd worden om desserts te maken. 

Verder is de stratenverdeling nog bijgewerkt, inclusief reservelijst. De flyer zou ontworpen 

worden door Tom, maar Karen kan dat eventueel ook doen. 

Materiaal dat nodig is van de school moet via Stef geregeld worden. Thijs zal nog eens 

informeren of we de bestellingen kunnen vergemakkelijken via Dorst of andere app. Het 

materiaal om spaghetti mee te koken wordt van de scouts geleend.  



Stef geeft het nummer van Jim door om het “pasta”-systeem uit te laten leggen door 

iemand die dat vorig jaar goed deed. 

Schoolfeest 

Er zal een optreden zijn in de zaal. Karen wil de organisatie nog trekken. 

Naschoolse activiteiten 

Heleen zoekt nog hulp om mee te organiseren. Isabelle zag het wel zitten om te helpen. 

Niet elke activiteit die zich aanbiedt is goed. Kwaliteit primeert. Voor activiteiten die via de 

gemeente gaan, kunnen we subsidies krijgen. 

We moeten zoeken naar een betere samenwerking met de andere Kraalscholen. 

Turnkleren 

Om meester Jaim te ondersteunen bij zijn turnlessen, worden er turnkleren in felle kleuren 

aangekocht voor de kinderen. In het totaal kost dat 2000 euro. De ouderraad sponsort daar 

750 euro van. 

Financien 

Er zijn 3 volmachthouders voor de rekening van de ouderraad, waarvan 2 in de ouderraad, 

en 1 die er niet meer in zit. We zoeken iemand om over te dragen. Veerle en Isabelle willen 

dit doen. Karolien zal dit regelen. 

Omdat er geen secretaris is, is er buiten Katrien niemand meer die toegang heeft tot de 

mailbox en Google-drive van de ouderraad. Katrien stuurt de login-gegevens door naar 

Veerle, Isabelle en Thijs.  

Soep 

Er is een enquête uitgestuurd om te informeren of er interesse is om soep te voorzien over 

de middag. 

De antwoorden lopen vlot binnen. Er zijn ongeveer 78 reacties. De meerderheid zou graag 

soep hebben over de middag. Weinig mensen zien het zitten om te komen helpen. De 

bereidheid om te betalen is er wel. 

De enquête is louter informatief. Praktisch moet er nog heel wat geregeld worden voor we 

dit kunnen invoeren. We hebben vrijwilligers nodig. De soep zou in zakken geleverd worden 

die lang goed blijven in de koelkast. Daarom moet de soep dus ook opgewarmd worden. Dit 

kan best met inductievuren voor de veiligheid van de kinderen. Die vuren moeten ook nog 

geregeld worden. 

Mensen die het minder breed krijgen zouden een korting moeten kunnen krijgen via de 

schoolrekening. 



Tractaties bij verjaardagen 

Het directieteam vraagt wat de ouders vinden van de richtlijnen rond tractaties bij 

verjaardagen. Dit is een greep uit de richtlijnen: 

 Niet te veel voorzien 

 Zonder chocolade 

 Maak afspraken met de leerkracht 

 Graag duurzaam 

 Geen snoep 

De ouderraad zal er verder over nadenken. 

Varia 

Stef vroeg nog eens achter de ledenlijst van de ouderraad om op de website te zetten. 

Eventueel kunnen we ook foto’s van de leden op de website zetten (met of zonder 

kinderen). 

Uiteraard is dit niet verplicht. Niet iedereen staat graag met foto op internet. 

Ook de lijst met klasantennes moet nog doorgestuurd worden naar Stef. 

 


